
Zápisnica zo stretnutia pedagogickej komisie dňa 29.06.2015 

 

Program:  1) Stanovisko Pedagogickej komisie AS FEI STU k materiálu „Vyročná správa FEI STU 

za rok 2014, oblasť vzdelávanie...“. 

2) Stanovisko Pedagogickej komisie AS FEI STU k materiálu „O ďalších podmienkach 

prijímania na bakalárske štúdium...“. 

  3) Rôzne 

Prítomní: Bittera, Rudolf, Belasová, Rosinova, Bisták, Kardoš, Poljovka, Jókay 

K bodu 1): 

Prvý materiál, ktorý bol vypracovaný prodekanom doc. Bitterom, bol prezentovaný na predsedníctve 

AS FEI STU. V diskusii vystúpili všetci prítomní a jej záver je: 

Stanovisko pedagogickej komisie: 

- Odporúča AS FEI STU schváliť Výročnú správu (komisia prejednala kapitolu 4 o vzdelávaní). 

- Vyzýva vedenie FEI STU zaujať stanovisko k otázkam  

– prečo študenti Bc. nepokračuje na Ing. štúdiu na FEI STU, 

  - prečo sa každoročná dotazníková akcia medzi študentmi míňa svojmu účelu, 

  - zistiť motiváciu, prečo si prihlásený študent do 1.ročníka vybral našu fakultu. 

K bodu 2): 

K materiálu prodekana Bitteru - „O ďalších podmienkach prijímania na bakalárske štúdium...“ dáva 

nasledovné stanovisko: 

- Pedagogická komisia odporúča AS FEI STU materiál schváliť. 

 

K bodu 3): 

Pedagogická komisia odporúča vedeniu FEI STU zaoberať sa týmito okruhmi otázok: 

- Aktívna príprava uchádzačov o štúdium na FEI STU z matematiky a fyziky. 

- Zvážiť v škol. roku 2015/2016 počty študentov v študijných skupinách. 

 
V Bratislave 29.06.2015      Peter Poljovka 
        predseda pedagogickej komisie AS FEI STU 


